

## Radiology Service - PET

### 放射診斷服務 - 正電子掃描

	<b>Deluxe (VA/VB)</b> 貴賓套房 <b>(VA/VB)</b>	<b>Private Room (1A/1B)</b> 私家房 <b>(1A/1B)</b>	<b>Semi-Private Room (2A/2B)</b> 半私家房 <b>(2A/2B)</b>	<b>Standard Room / Day Bed</b> 標準房 / 日間病 房	<b>Outpatient</b> 門診
<b>Particulars 項目</b>	<b>Charges 收費 (HK\$)(港幣)</b>				
FDG (Skull Base to Upper Thigh) (Plain + Contrast) 顱底至上股骨 (平片 + 顯影)	\$48,725	\$29,235	\$25,337	\$19,490	\$19,490
FDG (Head to Toe) (Plain + Contrast) 頭至腳全身驅幹 (平片 + 顯影)	\$69,800	\$41,880	\$36,296	\$27,920	\$27,920

#### Remarks 備註:

- The above shows common items only. For details, please check with our staff.  
以上僅列常用項目，詳情請向我們職員查詢。
- The above charges are exclusive of medicines and associated materials.  
上述收費不包括藥物及相關物料費。
- The above price list is for reference only. All the latest prices shall be subject to the latest announcements of the hospital.  
以上價格僅供參考，一切收費以醫院最新公佈為準。
- Charges will be adjusted for urgent care services and services provided during non-office and non-clinic hours.  
非門診或辦公時間，及急診服務的收費會有所調整。
- Prices will be effective on 1 November 2025.  
以上收費由 2025 年 11 月 1 日起生效。
- If there is any inconsistency between the English and Chinese version, the English version shall prevail.  
如中、英文版本之間有任何歧義，概以英文版本為準。
- Please contact Imaging and Interventional Radiology Centre at 3946 6533 for further enquires.  
如有疑問請致電 3946 6533 放射影像及介入中心查詢。